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Plantentuin Meise  -  Beperking reeënpopulatie

In oktober 2019 heeft de Plantentuin Meise een tiental reeën laten neerschieten omdat ze 
te veel planten en bloemen zouden eten. Vooral in de rozentuin zou de schade groot 
geweest zijn. Dierenorganisatie GAIA reageerde daarbij verontwaardigd en stelde dat de 
Plantentuin voor de gemakkelijke oplossing gekozen had.

Volgens de Plantentuin Meise werd deze beslissing echter niet lichtzinnig genomen. Er 
werden verschillende alternatieven uitgeprobeerd zoals afscherming van de jonge 
aanplant, het plaatsen van omheiningen, het plaatsen van afschrikkende middelen. Toch 
bleken deze maatregelen niet te volstaan en werd er overgegaan tot selectieve jacht op 
advies van het Agentschap voor Natuur en Bos (ANB).

1. Welke initiatieven zijn er ondertussen genomen om te voorkomen dat dit probleem zal 
terugkeren?

2. Is er reeds samengezeten met alle betrokken partijen?

3. Zo ja, zijn er al concrete oplossingen uit de bus gekomen?
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1-2.Er werd inderdaad door mijn kabinet in januari samengezeten met alle andere 
betrokken partijen, zijnde vertegenwoordigers van het Agentschap voor Natuur en 
Bos, de Plantentuin van Meise, de burgemeester van Meise, de dienst Dierenwelzijn. 
De reeënproblematiek in de Plantentuin Meise en de mogelijke oplossingen werden 
ruim besproken, zoals castratie, gebruik van likstenen met anticonceptieve werking, 
het volledig omheinen van de Plantentuin Meise en de bestaande reeën vangen en 
elders plaatsen, plaatsen van wildrasters, continue populatiebeheer en met andere 
woorden het afschieten van de overtollige reeën etc.

3. Momenteel is het voorstel van oplossing over te gaan naar een nul populatie, waarbij 
de Plantentuin Meise volledig wordt omheind en de reeën aanwezig in de Plantentuin 
worden gevangen door middel van netten en gebracht naar andere plaatsen. De Raad 
van Bestuur van de Plantentuin heeft dit voorstel van oplossing reeds goedgekeurd. 
Het Agentschap voor Natuur en Bos zou nader onderzoek doen en laten weten waar 
in Vlaanderen er nog sprake is van een kleine populatie van reeën waar de reeën uit 
de Plantentuin kunnen overgebracht worden. Het Natuurhulpcentrum te Opglabbeek 
had tevens laten weten ervaring te hebben met het vangen van reeën door middel 
van netten en te willen helpen bij deze operatie. Indien deze maatregel niet effectief 
is, worden de alternatieven opnieuw bekeken.

Ik heb van de Plantentuin Meise inmiddels vernomen dat de omheiningswerken zijn 
afgerond en dat men in overleg met het Natuurhulpcentrum te Opglabbeek met het 
oog op het afvangen van de reeën, als eerste mogelijke datum maandag 17 februari 
met 20 februari als back-up vooropstelt.


